



样 本

凯新认证（北京）有限公司

中国北京市东城区新中西街2号楼（新中大厦）3层309室（100027）

信息技术服务管理体系认证证书

注册号：069XXXXXXXXX

兹证明

企业名称

统一社会信用代码：XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

地址：XX

管理体系符合：

ISO/IEC 20000-1: 2018 标准

认证覆盖范围：

XX

发证日期：yyyy-mm-dd

有效期至：yyyy-mm-dd

注：获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。自 ****-**-**日起，本证书需与《保持认证注册资格通知书》一并使用。

中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C069-M

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询或登陆公司网站www.kaixin-cert.com进行查询；也可通过电子邮件kcb@kcb-china.com进行确认。本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。

Users can logon www.cnca.gov.cn or www.kaixin-cert.com to check the certificate status, to confirm by means of kcb@kcb-china.com to check the certificate status. This certificate should be used under national specified administrative qualification license scope and within the expiration date.

服务热线：400 616 1189 电话：+8610-653 5910/11/12/13

Service hotline: 400 616 1189 Tel: +8610-653 5910/11/12/13

TRUST FOR A MOVING WORLD



Template

KAI XIN CERTIFICATION

Room 309, Xin Zhong Building, Xin Zhong West street #2, Dong Cheng District, Beijing 100027, P.R. China.

Certificate of Registration

Registration No. :069XXXXXXXXXX

This is to certify that

Company Name

Unified Social Credit Code: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Address: XX, China.

The management system is in conformity with

ISO/IEC 20000-1: 2018 Standard

Scope:

XX

Issue Date : yyyy-mm-dd

Term of Validity : yyyy-mm-dd

NOTE: The certified organization must accept the surveillance audit duly, and the audit shall be approved as effective before approving that this certificate can maintain as valid, On and by xxxx-xx-xx, this certificate shall be used together with notice of maintaining certification and registration.



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C069-M



本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询或登陆公司网站www.kaixin-cert.com进行查询; 也可通过电子邮件kcb@kcb-china.com进行确认。本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。

Users can logon www.cnca.gov.cn or www.kaixin-cert.com to check the certificate status, to confirm by means of kcb@kcb-china.com to check the certificate status. This certificate should be used under national specified administrative qualification license scope and within the expiration date.

服务热线: 400 616 1189 电话: +8610-653 5910/11/12/13

Service hotline: 400 616 1189 Tel: +8610-653 5910/11/12/13

TRUST FOR A MOVING WORLD



样 本

凯新认证（北京）有限公司

中国北京市东城区新中西街2号楼（新中大厦）3层309室（100027）

信息技术服务管理体系认证证书

注册号：069XXXXXXXXX

兹证明

企业名称

统一社会信用代码：XXXXXXXXXXXXXXXXXX

地址：XX

管理体系符合：

ISO/IEC 20000-1: 2018 标准

认证覆盖范围：

XX

发证日期：yyyy-mm-dd

有效期至：yyyy-mm-dd

注：获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。自 ****-**-**日起，本证书需与《保持认证注册资格通知书》一并使用。



本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询或登陆公司网站www.kaixin-cert.com进行查询；也可通过电子邮件kcb@kcb-china.com进行确认。本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。

Users can logon www.cnca.gov.cn or www.kaixin-cert.com to check the certificate status, to confirm by means of kcb@kcb-china.com to check the certificate status. This certificate should be used under national specified administrative qualification license scope and within the expiration date.

服务热线：400 616 1189 电话：+8610-653 5910/11/12/13

Service hotline: 400 616 1189 Tel: +8610-653 5910/11/12/13

TRUST FOR A MOVING WORLD



Template

KAIKIN CERTIFICATION

Room 309, Xin Zhong Building, Xin Zhong West street #2, Dong Cheng District, Beijing 100027, P.R. China.

Certificate of Registration

Registration No. :069XXXXXXXXXX

This is to certify that

Company Name

Unified Social Credit Code: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Address: XX, China.

The management system is in conformity with

ISO/IEC 20000-1: 2018 Standard

Scope:

XX

Issue Date : yyyy-mm-dd

Term of Validity : yyyy-mm-dd

NOTE: The certified organization must accept the surveillance audit duly, and the audit shall be approved as effective before approving that this certificate can maintain as valid, On and by xxxx-xx-xx, this certificate shall be used together with notice of maintaining certification and registration.



ISO/IEC20000-1
KCB Certification



本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询或登陆公司网站www.kaixin-cert.com进行查询；也可通过电子邮件kcb@kcb-china.com进行确认。本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。

Users can logon www.cnca.gov.cn or www.kaixin-cert.com to check the certificate status, to confirm by means of kcb@kcb-china.com to check the certificate status. This certificate should be used under national specified administrative qualification license scope and within the expiration date.

服务热线: 400 616 1189 电话: +8610-653 5910/11/12/13

Service hotline: 400 616 1189 Tel: +8610-653 5910/11/12/13

TRUST FOR A MOVING WORLD